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Z A P I S N I K 
 
3. redne seje Občinskega sveta Občine Cerklje na Gorenjskem, ki je bila v četrtek, 13. 1. 
2011 ob 16.00 uri, v sejni sobi Občine Cerklje na Gorenjskem, Trg Davorina Jenka 13, 4207 
Cerklje na Gorenjskem. 
 
 
PRISOTNI:      
Svetnice in svetniki:  Janez Korbar, Silva Dolinar, Matjaž Črnič, Blaž Kaplenik,  
  Klavdija Frelih, Miha Zevnik, Jože Ipavec, Anton Kopitar,  
  Vlado Ahčin, Marinka Rezar, Ciril Repnik, Marko Bolka,  
  Franci Sirc, Ana Remškar, Miha Janhar, Jaka Ciperle  
 
Odsotni svetnice                    -   
in svetniki:   
 
Občinska uprava:            Franc Čebulj - župan, Marta Jarc - direktorica,  
                                              Dragi Jerič, Andreja Jerala, Zdravko Kastelic, 
                                              Metod Kropar, Tanja Malovrh, Simona Vodlan, 
                                              Majda Stare, Anita Oman in Jana Jenko kot zapisnikarica 
 
Ostali prisotni:   Tone Ušeničnik 
                                                                    
Novinarji:    Simon Šubic – Gorenjski Glas, Ana Jagodic – Radio Kranj   

  
 
 
Dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 2. seje z dne 14.12.2010 
3. Predlog sprememb in dopolnitev Pogodbe o ustanovitvi Socialno varstvenega zavoda 

Taber 
4. Odlok o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2011  - predlog 
5. Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 

2011 – predlog 
6. Načrt ravnanja s premičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2011 

– predlog 
7. Pooblastilo županu za podpisovanje investicijske dokumentacije 
8. Svetniška vprašanja in pobude 
9. Poročilo župana  
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Ad 1. 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
Župan Franc Čebulj je ugotovil sklepčnost, navzočih je bilo 14 članic in članov občinskega 
sveta.  
 
Prisotnim je predlagal, da se sprejme zgoraj navedeni dnevni red. 

1. SKLEP: 
Sprejme se predlagani dnevni red.  
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za predlagani dnevni red. 
 
  
Ad 2. 
Obravnava in potrditev zapisnika 2. seje z dne 14.12.2010 
Pripomb na zapisnik ni bilo. 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem naslednji 

2. SKLEP: 
 Sprejme se zapisnik 2. redne seje z dne 14.12.2010. 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa. 
 
 
Ad 3.  
Predlog sprememb in dopolnitev Pogodbe o ustanovitvi Socialno varstvenega zavoda 
Taber 
Marta Jarc je povedala, da je bilo gradivo pripravljeno v sodelovanju z Odvetniško pisarno 
Mužina in partnerji d.o.o. v zadnjem tednu pred sejo, zato so svetniki dobili gradivo na mizo. 
Pojasnila je, da je z gradivom zagotovljena pravna podlaga v smislu spremembe akta o 
ustanovitvi Socialno varstvenega zavoda Taber (v nadaljevanju SVZ Taber). Obrazložila je 
Pogodbo o ustanovitvi SVZ Taber, na podlagi katere je Občina Cerklje lastnik SVZ Taber z 
49%-nim deležem in Gradbinec GIP z 51%-nim deležem. SVZ Taber je vpisan v sodni 
register brez ustanovnega kapitala in tako je bil izdan tudi sklep s strani sodišča v Kranju. V 
predlogu je to tudi upoštevano in gre za odstop od že potrjene Pogodbe o ustanovitvi, ki je 
priložena kot prvi sestavni del gradiva. Povedala je, da želi Gradbinec GIP izstopiti iz SVZ 
Taber in prenesti lastništvo na Občino Cerklje po plačilu njegovega deleža, ki ga ima v 
zemljiščih. SVZ Taber ima v lasti v skupni izmeri 17.710,34 m2 zemljišč, ki so bila odkupljena 
od Gradbinca Gip s pogodbo o odkupu. Sklenjena je bila tudi pogodba o odkupu z Občino za 
zemljišče, ki je potrebno za izgradnjo dovozne ceste. SVZ Taber obveznosti plačila ni 
izvedel, ker za to ni imel sredstev. Predvideva se sklenitev dveh dodatkov k pogodbi o 
ustanovitvi, in sicer s prvim dodatkom preide SVZ Taber v 100%-no last Občine Cerklje, tako 
da GIP Gradbinec svoj 51%-ni delež prenese na Občino in izstopi iz SVZ Taber. Potem bo 
Občina zagotovila 1.289.930,00 evrov sredstev SVZ Tabru za poravnavo svojih obveznosti 
za plačilo zemljišč, da bo postal dejanski lastnik teh zemljišč v izmeri 17.710,34 m2, ki jih je 
odkupil od Gradbinca GIP po že sklenjeni pogodbi iz leta 2008 in od Občine Cerklje, prav 
tako po že sklenjeni pogodbi o odkupu zemljišča za izgradnjo dovozne ceste v izmeri 480 m2.  
Po plačilu kupnine Gradbincu GIP se SVZ Taber v celoti vknjiži na Občino. Sprememba 
ustanoviteljev SVZ Taber se zavede v sodnem registru. Skupaj z zemljišči bo SVZ Taber 
postal lastnik tudi projektne dokumentacije, vseh soglasij in gradbenih dovoljenj. Vsa kupnina 
po ceni 60 evrov neto (brez DDV) za m2 tako vključuje poleg zemljišč tudi pridobitev celotne 
dokumentacije z gradbenimi dovoljenji. Sredstva v višini 1.289.930,00 evrov so zagotovljena 
v proračunu. V nadaljevanju je obrazložila še pripravljene sklepe in dodatka št. 1 in št. 2 k 
Pogodbi o ustanovitvi SVZ Taber. Omenila je tudi koncesijsko pogodbo in vlogo na 
Ministrstvo za delo, družino in socialne zadeve (v nadaljevanju MDDSZ) za odlog začetka 
opravljanja koncesijske dejavnosti. Dejala je, da je današnja seja občinskega sveta tudi 
podlaga, da obstajajo s strani Občine Cerklje resni nameni, da se dom starejših zgradi.  
 
Župan Franc Čebulj je povedal, da se je za pripravo dodatnega gradiva komuniciralo z 
Odvetniško pisarno Mužina in z odvetnikom Gradbinca GIP, g. Griljem. Dodal je, da je bilo 
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poročanje medijev glede koncesije korektno. Z g. Dominkušem in g. Čebuljem iz MDDSZ so 
potekali razgovori o podaljšanju koncesije. Potekali so tudi pogovori o javnem razpisu, s 
katerim bo dana možnost vsem, ki so za to kompetentni. Izrazil je bojazen, da lahko v 
primeru močnih nasprotovanj koncesija pade in da se bo zemljišče kupilo, koncesionarja pa 
se ne bo dobilo. Projekt je v zadnjih letih imel veliko nasprotovanj, kar kot župan ne bo več 
dovolil. K projektu in pripravi dokumentacije smo pristopili z vso resnostjo in z veliko skrbjo.  
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Marko Bolka -  je dejal, da so na prejšnji seji razpravljali o konkretnem investitorju, družbi 
Deos,  njihovi ponudbi za odkup zemljišča in roku dokončanja gradnje.  Razmišlja, ali je to 
podjetje preferenčno že izbrano vnaprej ali pa bodo težave, če se javni razpis izpelje v 
skladu z zakonodajo.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da sta bili glede na pogovore z odvetnikom Mužino dani 
dve možnosti. Kot je na prejšnji seji povedal, je bila prva možnost, da se podeli stavbna 
pravica in se potem izvede javni razpis. V izogib pravnim zapletom, se je odločil, da se 
najprej izvede javni razpis. Upa, da se bo družba Deos javila na javni razpis. Z javnim 
razpisom dobijo možnost tudi drugi. Za investitorja ni nujno, da je tudi izvajalec dejavnosti. 
Deos je lahko samo upravljavec, investitor pa je lahko nekdo drug. Realno bo dom na 
podlagi izdelanega investicijskega programa stal od 11 do 12 milijonov evrov (skupaj z 
opremo). Pogoj MDDSZ je, da mora biti dom končan do 31.12.2012. Javni razpis se bo začel 
pripravljati sočasno, ko se bo izvajal prenos zemljišča na SVZ Taber in Občino. Omenil je 
tudi bančno garancijo, ki jo zahteva MDDSZ, kar pomeni tudi neko jamstvo, da se bo 
ohranila koncesija in izvedel projekt.  
 
Miha Zevnik – je predlagal, da se v 8. členu Dodatka št. 1 ali dodatnem členu poleg prenosa 
deleža doda še prenos projektne dokumentacije in gradbenih dovoljenj.  
Marta Jarc je pojasnila, da bo to predmet še posebne pogodbe. Terminsko se najprej 
podpišeta Dodatek št. 1 in Dodatek št. 2 k Pogodbi o ustanovitvi SVZ Taber. Z odvetniki 
Primorja je usklajeno, da se na podlagi tega, ko Gradbinec soglaša s tem, da to podpiše, 
poda tudi izjavo, da bo Občina dejansko nakazala kupnino, ki jo Gradbinec pričakuje, v 
določenem roku. Pred nakazilom kupnine se podpiše še prodajna pogodba, v kateri se bo 
vse opredelilo: zemljišča, dokumentacija, gradbena dovoljenja, soglasja. Zato to ni predmet 
teh dveh dodatkov.  
 
Ana Remškar – se strinja, da je potrebno zadevo izpeljati do konca in začeti delati na 
projektu, da koncesija ne pade. Ne strinja pa se, da je tako pomemben in obsežen dokument 
predložen šele na sami seji. Meni, da Občina na podlagi zakonodaje mora narediti javni 
razpis. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je na prejšnji seji obrazložil, da bi lahko najprej podelili 
stavbno pravico, s katero se zemljišče še ne odtuji. Potem bi zgrajen objekt in zemljišče dali 
v javni razpis. Odločili smo se za drugo možnost in se bo takoj naredil razpis.  
Ana Remškar pozdravlja javni razpis, tudi z zakonskega vidika je to bolj pravilno, vendar je 
pri javnih razpisih problem, ker se interesenti lahko pritožujejo in se roki hitro odmikajo. 
Vprašala je še, če se pooblastilo v 7. točki dnevnega reda nanaša na ta projekt. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da se pooblastilo ne nanaša na to investicijo in da se tako 
pooblastilo sprejme v vsakem mandatu.    
 
Franci Sirc – je prosil za obrazložitev zneska v 3. členu Dodatka št. 2, in sicer za kaj gre ta 
denar.  
Marta Jarc je povedala, da je bil znesek že omenjen in je v predlogu proračuna tudi 
predviden. Znesek vključuje 17.710,34 m2 zemljišča, ki jih SVZ Taber odkupuje od Gradbinca 
GIP po ceni 60,00 evrov za m2 in 480 m2 zemljišča, ki ga je leta 2008 SVZ Taber odkupil od 
Občine in za katerega SVZ Taber še ni poravnal zapadlih obveznosti niti Gradbincu GIP niti 
Občini. Dejansko se za zemljišče v izmeri 480 m2 poravna samo terjatev, ki jo danes vodi 
Občina do SVZ Taber. Zemljišče v izmeri 17.710,34 m2 pa danes ni več samo golo zemljišče 
kot je bilo predmet pogodbe iz leta 2008, ampak je to predmet nove pogodbe, ki bo 
vključevalo tudi vsa dovoljenja, soglasja in projekte.  
Franci Sir je predlagal, da se zapiše, da je ta znesek namenjen za odkup zemljišč. 
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Marko Bolka – je mnenja, da na javnem razpisu ne bo uspel noben drug investitor, ker ima 
Deos že vse informacije in najbrž dela na tem projektu že kar nekaj časa. Na prejšnji seji je 
bilo tudi zaprošeno, da se podjetje predstavi. Prosil je župana, da pojasni, kdo so pravzaprav 
drugi investitorji in kakšno je mnenje, da bi Občina vseeno vložila nek delež v to investicijo. S 
tem bi lahko kontrolirala cene uporabe doma. Glede na  visoke cene, se je potrebno vprašati, 
komu je ta dom namenjen. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je bilo ob sprejetju koncesijskega akta, ki je bil sprejet na 
občinskem svetu, s strani MDDSZ točno povedano, kakšne so cene v okviru koncesije. Za 
20 do 30 % so cene lahko dražje tam, kjer domovi niso pod koncesijo in so privatni. Občina 
ne bo regulirala cen doma, ker je za to pristojno MDDSZ. Ob podelitvi koncesije sta 
pomembna tudi Ministrstvo za zdravje in zdravstvena zavarovalnica. Vključevanje  Občine v 
investicijo se mu zdi nesmiselno, če bomo pridobili investitorja, ki bo investiral v celoti. Vsak 
upravljavec pa se mora držati zakonodaje in predpisov države. Od države je predpisano, 
koliko mora Občina prispevati za starejše občane v domovih, če sami niso plačilno sposobni. 
Ko bo izbran izvajalec na podlagi javnega razpisa, se bo le-ta predstavil občinskemu svetu.    
 
Franci Sirc - je glede koncesije dejal, da država verjetno ima interes, da se ta dom naredi, saj 
je povpraševanje po domovih veliko, zato ni potrebno tako hiteti zaradi koncesije. Pohiteti je 
treba z izgradnjo doma, ki se res potrebuje. Podjetje Deos se mu ne zdi primerno. Povedal 
je, da je bila vrednost izgradnje doma v Kranjski Gori v znesku 6 milijonov evrov objavljena v 
Gorenjskem Glasu, v Bohinju so dom zgradili celo za manj denarja.  
Marta Jarc je dodala pojasnila v zvezi s predračunsko vrednostjo investicije, s prijavo 
koncesije in cene oskrbe v domu. V sestavnem delu prijave, ki je bila oddana za pridobitev 
koncesije, je bilo potrebno zelo natančno opredeliti tudi predračunsko vrednost investicije. 
Izdelan je bil investicijski program, v katerem je navedena  predračunska vrednost investicije 
11.161.747 evrov.  V tem znesku je vključenih 2 milijona evrov za zemljišča, vse ostalo so 
gradbeno-obrtniška dela in oprema. V samem investicijskem programu je bilo treba zelo 
natančno obdelati oblikovanje cene za oskrbo v domu. Te se določajo glede na stopnjo 
oskrbe. Ta kriterij se je upošteval tudi pri izboru podelitve koncesije. Ob tem je bila potrebna 
tudi izjava s strani SVZ Taber, da se bo lahko ta cena iz novembra 2007 do takrat, ko bo 
dom začel delovati, zvišala samo za rast cen življenjskih potrebščin. Ta izjava je bila sestavni 
del prijave in je za tistega, ki bo to koncesijo prevzel, tudi obvezna.  Pojasnila je še vprašanje 
glede zneska v 3. členu Dodatka št. 2. V drugem odstavku 2. člena Dodatka št. 2 je 
napisano, zakaj so namenjena ta sredstva in omenjena pogodba z dne 18.12.2008, s katero 
je SVZ Taber dejansko odkupil ta zemljišča od Gradbinca GIP. 
 
Janez Korbar, Ana Remškar, Franci Sirc in Jaka Ciperle so v krajši razpravi izrazili podporo k 
projektu.  
 
Vlado Ahčin – zanimalo ga je kdo je zemljiško knjižni lastnik zemljišča. Opozoril je tudi na 4. 
člen v Dodatku št. 2, kjer je pravilni datum 13.1.2011 in ne 13.11.2011.  
Marta Jarc je odgovorila, da je lastnik zemljišča v izmeri 17.710,34 m2  SVZ Taber. Prav tako 
je SVZ Taber tudi lastnik 480  m2 zemljišča, ki je namenjeno za dovozno pot.  
 
Tone Ušeničnik, prisoten na seji, je prosil za besedo. Župan Franc Čebulj je na podlagi 
Poslovnika občinskega sveta obrazložil, da javnost nima možnosti, da se vključuje v 
razpravo in zavrnil tudi predlog Marka Bolka, da se o tem glasuje.  
 
 
Župan Franc Čebulj je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal v sprejem naslednji 

3. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Sklepe v predloženem besedilu, 
skupaj s 

– Pogodbo o prenosu dela ustanoviteljskega deleža ustanovitelja Gradbinec 
GIP d.o.o. kot dodatek št. 1 k Pogodbi o ustanovitvi Socialno varstvenega 
zavoda Taber in 

– Dodatkom št. 2 k Pogodbi o ustanovitvi Socialno varstvenega zavoda Taber 
o vplačilu sredstev (nepovratnega denarnega vložka) za zagotovitev 
nemotenega delovanja zavoda. 



 5

 
Prisotnih je bilo 16 svetnikov in svetnic in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
  
 
Ad 4. 
Odlok o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2011  - predlog 
Obrazložitev je podala Dragica Jerič. Povedala je, da so v predlogu proračuna določene 
spremembe glede na osnutek s prejšnje seje, tako na predlog svetnikov kot občinske uprave. 
V predlogu proračuna so povečana sredstva za nakup gasilskega vozila  in  za delovanje 
vaških skupnosti.  Zaradi določenih sprememb v občinski upravi se delno povečajo nekateri 
odhodki, delno pa se tudi zmanjšajo. Na proračunski postavki za župana se povečajo 
sredstva za poklicno opravljanje funkcije župana s 1.1.2011 in zmanjšajo sredstva za 
nepoklicno opravljanje funkcije župana. Povečajo se tudi sredstva za vzdrževanje 
občinskega vozila, ker je potrebno večje popravilo in sredstva za nakup novega osebnega 
vozila. Popravljena sta bila tudi dva investicijska programa, in sicer program za izgradnjo 
vodovodnega sistema Krvavec na proračunski postavki 1640, kjer so sredstva na podkontih 
samo usklajena z investicijskim programom in se višina sredstev ne spreminja. Delno pa je 
bil popravljen investicijski program za izgradnjo kanalizacijskega omrežja v delu občine, kjer 
še ni zgrajeno, s priklopom na čistilno napravo Domžale, kjer se sredstva zmanjšajo. Poleg 
tega so bili transferi s strani ostalih občin spremenjeni po investicijskem programu, kar se 
odraža tudi na prihodkih proračuna. Glede na prodajo zemljišča za SVZ Taber in sprejete 
popravke pogodbe iz prejšnje točke, se sredstva za nakup zemljišč za SVZ Taber 
zmanjšujejo in se del sredstev namenja kot investicijski transfer na podlagi posebnega 
sklepa v prilogi gradiva za plačilo zemljišč, ki so že last SVZ Taber. Poleg tega Občina 
namenja del sredstev za delovanje SVZ Taber, ki bodo potrebna za tekoče stroške. Nastaja 
negativna razlika v višini 145.295,00 evrov, ki se pokriva delno iz povečanja prihodkov od 
komunalnih prispevkov, delno od prihodkov od prodaje praznega občinskega stanovanja, 
delno pa se spremenijo tudi sredstva na investicijskih transferih občin in državnega 
proračuna, ker so nastale spremembe v prej omenjenih dveh investicijskih programih. Za 
sredstva, ki se povečujejo za izplačilo plače župana, pa se delno zmanjšuje tudi proračunska 
rezerva. V dodatnem gradivu sta predvidena tudi dva sklepa, in sicer da se sredstva v SVZ 
Taber ne nakaže kot naložba ampak kot  investicijski transfer iz bilance prihodkov in 
odhodkov. Če je Občina 100 %-ni lastnik SVZ Taber in ustanoviteljica hkrati, pomeni da to ni 
več zasebni zavod, ampak javni zavod. Predlaga se tudi sprememba 10. člena Odloka o 
proračunu, ki govori, da Občina ne bo najela kreditov in najela poroštev v letu 2011, in sicer 
se predlaga, da obseg poroštev občine za izpolnitev obveznosti javnih zavodov in javnih 
podjetij, katerih je ustanoviteljica Občina Cerklje v letu 2011 ne sme preseči skupne višine 
250.000,00 evrov. Skupna višina pomeni največjo dovoljeno vsoto vseh poroštev skupaj. 
Pogoj za poroštvo pravnim osebam javnega sektorja je soglasje občinskega sveta Občine 
Cerklje.  
 
Marta Jarc je obrazložila še spremembo v besedilu proračuna. Pri projektu Svet inovativnih 
igral je bilo navedeno, da se bosta v ta projekt vključila izgradnja igrišč v Adergasu in pri Vili 
blok v Cerkljah. Ob preverjanju lokacij je bilo ugotovljeno, da izgradnja ne bo možna. V 
Adergasu gre za območje kmetijskih zemljišč, pri Vili blok pa se potrebujejo soglasja vseh 
stanovalcev Vile blok, ki pa imajo različna mnenja. Zaradi tega se proračun dopolni oz. se 
predlaga zamenjava lokacij izgradnje igrišč, in sicer se bosta igrišči gradili na Spodnjem 
Brniku in v Zalogu pri osnovni šoli.   
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Marko Bolka – je za uvod povedal, da občinska uprava dobro dela. Opaža pa, da stroški 
uprave kontinuirano rastejo za 9 do 10%, sedaj pa se povečujejo za skoraj 24%. Prosi za 
pojasnilo oz. če se bo dodatno zaposlovalo. 
Marta Jarc je odgovorila, da je povečanje plač predvsem iz naslova nadomestil za 
porodniško.  V preteklem letu sta bili dve delavki na porodniškem dopustu, ki sta ste konec 
leta 2010 vrnili. Plača je strošek proračuna, v preteklem letu pa sta prejemali nadomestilo. 
Dodala je še, da je že več let predvidena zaposlitev dodatnega javnega uslužbenca s V. 
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stopnjo izobrazbe, kar do sedaj še ni bilo realizirano, je pa predvideno tudi v letošnjem 
proračunu.    
 
Franci Sirc – je dejal, da je na zadnji seji ob obravnavi osnutka proračuna predlagal 
povišanje nekaterih postavk. Ponovno predlaga povišanje postavk, in sicer prometna varnost 
iz 1.300,00 evrov na 15.000,00 evrov, za kulturo (ljubiteljska) predlaga povečanje za vsaj 
10.000,00 evrov sredstev. Ob tem je poudaril, da je razmerje sredstev med kulturo in 
športom 1:13. Predlagal je tudi povečanje postavke za delovanje Mladinskega centra v 
Cerkljah iz 3.500,00 evrov na 6.000,00 evrov. Predlagal je, da se o tem glasuje.  
Župan Franc Čebulj je povedal, da o temu ne bo moč glasovati, glede na to, da teh 
predlogov ob obravnavi osnutka ni bilo in je bil sprejet sklep zgolj za povečanje postavke za 
delovanje vaških skupnosti in nakup gasilskega vozila. Obrazložil je, da so sredstva za 
delovanje Mladinskega centra dogovorjena z vodjem centra in dodal, da financiranje 
delovanja Mladinskega centra ni obveznost občine. Glede na namenjena sredstva za 
ljubiteljsko kulturno dejavnost v preteklosti, bo potrebno v nadaljevanju boljši nadzor komisije 
nad namensko porabo pridobljenih sredstev na javnem razpisu. Ob primerjavi sredstev za 
kulturo in šport je dejal, da ima kultura znatno več sredstev kot športna društva, ki imajo v 
raznih sekcijah od 400 do 500 otrok starih do 14 let. Ob zadnji obravnavi predloga proračuna 
je težko spreminjati proračun in je potrebno pri predlogih predlagati še, s katere postavke se 
vzamejo sredstva za povečanje predlaganih postavk.  
Franci Sirc je povedal, da na prejšnji seji ni predlagal povečanje postavk za mladinski center 
in kulturo, je pa predlagal povečanje postavke za prometno varnost, kar je zapisano v 
zapisniku na strani 4. Za kulturo v občini Cerklje je dejal, da se moramo zavedati, da stoji na 
nekaj osebah, brez katerih bi kultura v občini zamrla. Meni, da je treba misliti na mlade, ki bi 
jih lahko poslali na izobraževanje za režiserje ali kaj podobnega. Predlaga, da se zmanjšajo 
sredstva za občinski radar, saj ni občine v Sloveniji, ki bi imela svoj radar. Podal je primer iz 
medijev, ko občini Bled in Bohinj izrecno nasprotujeta delovanju radarja na svojih cestah in 
so ga ustavili zaradi slabe volje prebivalcev in turistov. Dejal je, da je prometna varnost 
namenjena za razne table, opozorila, preventivo v šolah in da se lahko radarju v celoti 
odpovemo. Predlagal je tudi zmanjšanje postavke za nakup osebnega avta v višini 25.000,00 
evrov, ker meni, da se za ta denar že dobi super avto. Ne nasprotuje nakupu osebnega 
vozila in meni, da bi se župan moral voziti s službenim avtom, tudi zaradi varnosti. Meni pa, 
da je predviden znesek za nakup vozila previsok. 
Župan Franc Čebulj je dejal, da je na postavki ocenjena vrednost nakupa novega vozila in 
upa, da bo nekaj sredstev ostalo. Radar kupuje več občin skupaj. Če pa se ne bo kupil, se 
lahko ob rebalansu sredstva namenijo za predlagane postavke. Po tokratnih ocenah 
namenjena sredstva za prometno varnost zadostujejo. Prometna varnost bo zagotovljena v 
skladu s predpisi.   
Metod Kropar je povedal, da so sredstva na postavki Svet za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu namenjena za kolesarske izpite v osnovni šoli, rumene rutke, kresničke in podobno. 
Prometni znaki in ogledala se nabavljajo iz postavke vzdrževanje občinskih cest.       
Franci Sirc bo podprl proračun. Pričakuje izpolnitev danih obljub in upa, da se bo na področju 
prometne varnosti nekaj naredilo. 
 
Ana Remškar – je podala pripombo na gradivo, kjer piše, da bo župan sedaj profesionalno 
opravljal župansko funkcijo. Meni, da se bolj pravilno glasi, da se opravljajo naloge poklicno 
oz. nepoklicno. Prosila je za dodatno obrazložitev glede poklicnega opravljanja županske 
funkcije. 
Župan Franc Čebulj je povedal, da s 1.1.2011 zopet opravlja župansko funkcijo poklicno.  
 
Miha Zevnik in Blaž Kaplenik sta povedala, da podpirata razvojno usmerjen proračun in tudi 
nakup občinskega avtomobila.  
 
Po končani razpravi je župan Franc Čebulj zaključil to točko dnevnega rada in predlagal v 
sprejem naslednje: 

4. SKLEP: 
Sprejme se  Odlok o proračunu  Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2011 z 
obrazložitvami in dodatnimi sklepi: 
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4.1 SKLEP:  
Besedilo 10. člena Odloka o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem se spremeni 
tako, da se glasi:  

10. člen 
»Obseg poroštev občine za izpolnitev obveznosti javnih zavodov in javnih podjetij, 
katerih ustanoviteljica je Občina Cerklje na Gorenjskem v letu 2011 ne sme preseči 
skupne višine 250.000,00 EUR. Skupna višina pomeni največjo dovoljeno vsoto vseh 
poroštev skupaj.  

Pogoj za poroštvo pravnim osebam javnega sektorja je soglasje občinskega sveta 
Občine Cerklje na Gorenjskem.« 

4.2 SKLEP: 
Iz dela predloga proračuna Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2011 z oznako »B. 
Račun finančnih terjatev in naložb«, proračunska postavki 2043 - Socialno varstveni 
Zavod Taber, konto 443100-Povečanje premoženja v drugih pravnih osebah javnega 
prava, ki je v njihovi lasti, se znesek 1.289.930 EUR prenese v del proračuna z oznako 
»A. Bilanca prihodkov in odhodkov« na proračunsko postavko 2043 - Socialno 
varstveni Zavod Taber in sicer na konto 432300-Investicijski transferi javnim zavodom. 
 
4.3 SKLEP: 
V okviru proračunske postavke 1439 – Svet inovativnih igral so sredstva namenjena za 
ureditev otroških igrišč v naseljih Spodnji Brnik in Zalog.  

 

in  
 
      5. SKLEP: 
Sprejme se načrt razvojnih programov za obdobje od leta 2011 do leta 2014. 

 
Prisotnih je bilo 16 svetnikov in svetnic in vsi so glasovali za sprejem sklepov.  
 
 
Ad 5.  
Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2011 
– predlog 
Obrazložitev je podala Andreja Jerala. Povedala je, da se Načrt obravnava v drugem branju. 
Načrt sestavljajo načrt pridobivanja, načrt razpolaganja in načrt najema nepremičnega 
premoženja. Načrt ravnanja je razdeljen na šest poglavij. Najbolj pomembno je drugo 
poglavje, ki govori o pridobivanju nepremičnega premoženja. Podrobnejša razlaga je bila 
dana že na prejšnji seji. Pri načrtu razpolaganja je prišlo do tiskarskih napak, zato je 
predložen popravek, in sicer v 7. členu je stanovanje na naslovu Ivana Hribarja 1 in ne na 
naslovu Trg Davorina Jenka 13, na seznamu se doda pod zaporedno številko 53 parcela št. 
1279/3 k.o. Zgornji Brnik. V 8. členu Vas brez ovir Taber je pri prvi točki izpadla ničla in se 
spremeni delež na 10000. Načrt najema nepremičnega premoženja govori, da se lahko 
nepremično premoženje odda v najem. Letni načrt sprejme občinski svet.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Ana Remškar – je vprašala s kakšnim namenom se prodaja stanovanje in koliko stanovanj 
ima Občina v lasti ter ali ga bo Občina prodajala z javnim razpisom. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da ima Občina v lasti več stanovanj, na Cesti v Polico, na 
Krvavški cesti. Etažno podstrešno stanovanje na ulici Ivana Hribarja je imela v najemu Ana 
Čemažar, ki je odšla v dom starostnikov. Stanovanje je zelo v slabem stanju, kot tudi celoten 
objekt in bi za obnovo potrebovali precej sredstev, zato so se odločili za prodajo z javnim 
razpisom. 
Franci Sirc – je vprašal, če ima Občina kakšno stanovanje za primer nesreče, ko kakšna 
družina ostane brez stanovanja in če obstaja oz. kakšen je program v takem primeru. 
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Župan Franc Čebulj je odgovoril, da tega načrta Občina nima. Ne bi bilo racionalno, da bi 
imeli vnaprej pripravljeno prazno stanovanje. V primeru nesreče se seveda išče rešitev in na 
primer v primeru požara so se hitro zagotovila sredstva za čimprejšnjo obnovo stanovanja. 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme  

6. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme  Načrt ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem.  
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
 
 
Ad 6.  
Načrt ravnanja s premičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2011 - 
predlog 
Andreja Jerala je povedala, da 13. člen Zakona o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti določa, da Načrt ravnanja s premičnim premoženjem 
vsebuje tudi Načrt pridobivanja premičnega premoženja v posamični vrednosti nad 
10.000,00 evrov  in Načrt razpolaganja s premičnim premoženjem samoupravne lokalne 
skupnosti v posamični vrednosti nad 10.000,00 evrov. V načrtu ravnanja je predviden nakup 
motornega vozila. Na proračunski postavki  za nakup motornega vozila so predvidena 
sredstva v višini 25.000,00 evrov.    
 
Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme 

7. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Načrt ravnanja s premičnim 
premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2011. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  

 
 

Ad 7.  
Pooblastilo županu za podpisovanje investicijske dokumentacije 
Obrazložitev k tej točki je podala Marta Jarc. Povedala je, da Uredba o enotni metodologiji za 
pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na področju javnih financ določa, da je za 
pripravo investicijskih projektov potrebno izdelati tri vrste investicijske dokumentacije: 
dokument identifikacije investicijskega projekta, predinvesticijsko zasnovo in investicijski 
program. Navedla je mejne vrednosti, ki določajo pripravo in obravnavo posamezne vrste 
investicijske dokumentacije. Za vsak javni razpis, kamor se Občina prijavlja, je sestavni del 
vloge tudi prej našteta investicijska dokumentacija, katera mora biti obvezno potrjena s 
sklepom investitorja. Pri pripravi vloge za javni razpis je zelo težko sklicati sejo občinskega 
sveta oziroma kakorkoli drugače reševati podpis te dokumentacije, zato se pooblašča 
župana za podpisovanje investicijske dokumentacije. Občinskemu svetu se predlaga 
potrditev pooblastila županu. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Ana Remškar – je pripomnila, da naj se podpisane zadeve s strani župana predstavijo na 
svetu.  
 
Marko Bolka – je podal pobudo za redno poročanje občinskemu svetu o statusu večjih 
investicijskih projektov. Predlagal je kakšno krajše poročilo, lahko tabelarični prikaz projektov  
s časovnimi roki in prikazom vmesne porabe. Na primer pri gradnji kraka kanalizacije, kdaj je 
zaključena. O ponovni vgradnji cevi na trasi Poženik-Pšata zaradi prenizke ravni, je izvedel 
od občanov.   
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da bo vodenje statistike dodatno delo in bo potrebna 
dodatna zaposlitev. Meni, da bo natančno poročanje lahko zavrlo kakšen projekt. O samih 
projektih župan poroča na sejah sveta. Dodal je, da se naj vprašanja občanov pisno in 
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konkretno z imeni naslovijo na občinske uradnike, da lahko dejstva preverijo in podajo 
odgovore. Tudi z občani se lažje komunicira, če se lahko poda konkretne podatke. 
 
Franci Sirc – se strinja, da preglednico investicij dobijo na mizo tudi svetnice in svetniki. 
Dodal je, da so bili v Šmartnem nezadovoljni z izvedbo kanalizacije. Vprašal je, kdo ima, 
poleg delavca na občini, nadzor nad deli. Obstajati mora tudi zunanji nadzor, ki je prav 
gotovo dobro plačan.      
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je zunanji nadzornik plačan po pogodbi izvajalcu 
nadzora, izbran pa je kot najugodnejši z javnim razpisom.  
Andreja Jerala je povedala, da se mora za investicijsko dokumentacijo, katero podpisuje 
župan in jo Občina priloži k vlogi, tako na državne razpise kot tiste, ki se financirajo preko 
Evropske unije, vsak mesec ali vsako četrtletje, pri zahtevkih podati vmesno in končno 
poročilo.  
     
Župan Franc Čebulj je po zaključeni razpravi predlagal, da se sprejme naslednji 

8. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem pooblašča župana za potrditev 
investicijske dokumentacije za vse projekte, za katere je že odprta proračunska 
postavka ali pa so projekti uvrščeni v načrt razvojnih programov.  
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
 
 
Ad 8. 
Svetniška vprašanja in pobude 
Marko Bolka – zanima ga cesta Grad – Šenturška Gora, na kateri je bil v roku enega meseca 
že dvakrat plaz, kaj je vzrok temu, da zaščitne mreže niso bile planirane in dela izvedena že 
prej oz. če je to projektantska napaka.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril da se bo v letošnjem letu, če bodo ostala sredstva, zaščitila 
najbolj nevarna brežina z mrežo.   Zaščita ni bila izvedena, ker takrat ni bilo sredstev in ni 
bilo pričakovano, da bodo taki udori.  
 
Marko Bolka – je povedal, da so svetnice in svetniki dobili na mizo članek z naslovom »Ko 
topovi zagrmijo«, ki govori, koliko umetno zasneževanje ogroža pitno vodo. Podal je pobudo, 
da bi predstavnik RTC Krvavec podal obrazložitve na to tematiko.  
Župan Franc Čebulj je predlagal, da odbor za gospodarstvo z RTC-jem Krvavec najde poti 
za skupno sodelovanje, da bi na naše področje prišlo več turistov. Kemikalije v zvezi z 
umetnim zasneževanjem so se obravnavale že v kranjski skupščini. Takrat je bilo strokovno 
utemeljeno, da zasneževanje ne vpliva na kakovost pitne vode. Tematika se lahko uvrsti tudi 
na dnevni red kakšne seje občinskega sveta, vendar meni, da je bolj primerno, da se izvede 
okrogla miza, kjer se tudi širša javnost lahko vključuje v razpravo.  Osebno meni, da voda ni 
onesnažena zaradi umetnega zasneževanja, bolj problematična je uporaba kurilnih olj, 
naftnih derivatov na sploh in fekalije. 
 
Marko Bolka -  je dejal, da je cesta za Tajčem, od igrišča v Kurji vasi in naprej do Lednerja po 
podatkih javno dobro. Cesta ni vzdrževana, nabira se voda in ob deževju pride do vdora 
vode v klet stanovanjske hiše. Ob ogledu ceste so prosili za vgradnjo drenažne cevi. Vprašal 
je, zakaj se to še ni izvedlo. Nadaljeval je, da se na delu omenjenega igrišča skladiščijo 
pripomočki za gradnjo kanalizacije, poleg tega se dela neposredna materialna škoda s 
težkimi tovornjaki. Robniki so razbiti. Igrišče je zgradila vaška skupnost. Zanima ga, če je po 
končanju del planirana sanacija in zakaj dela trajajo toliko časa. 
Župan Franc Čebulj je dejal, da s strani občine ni bilo danega dovoljenja za skladiščenje 
jaškov, najbrž so dovolili uporabniki igrišča. Igrišče je bilo financirano s strani občine, opravilo 
pa se je prostovoljno delo s strani vaške skupnosti. Glede drenaže naj se s podatki o lokaciji 
obrnejo na občinsko upravo.  
 
Marko Bolka – na cesti Kurja vas – Poženik je v jašku za kanalizacijo opazil, da teče voda. 
Zanimalo ga je od kod pride ta meteorna voda, saj omrežje še ni vzpostavljeno oziroma kako 
se bo to preprečilo. 
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Župan Franc Čebulj je odgovoril, da se bo to preprečilo z nadaljevanjem izgradnje 
kanalizacije. Na Pšati, kjer omrežje ni zaprto, teče voda v kanale, voda teče tudi po jaških. 
Po izgradnji kanalizacije v jaških ne bo meteorne vode. 
 
Marko Bolka – je vprašal o fotografskem natečaju, ki še traja, kdo ga je pripravljal in kakšen 
je odziv.  
Simona Vodlan je pojasnila, da je fotografski natečaj pripravljen z namenom, da se z 
vključitvijo vseh v občini ali izven nje, skozi fotografski objektiv predstavijo znamenitosti, 
narava, kultura, šport in ostalo. Razpis je bil narejen v dveh fazah, prvi del pomlad-poletje 
(julij-september) je že zaključen, drugi del jesen-zima (oktober-februar) pa je odprt do 28. 
februarja 2011. Podrobnosti fotografskega natečaja so objavljene na spletni strani Občine, 
kjer se lahko pridobi vse ustrezne informacije in prijavnice. Po zaključenem roku bo sklicana 
strokovna komisija, ki bo vse prispele prijave ocenila. V okviru natečaja bodo podeljene 
nagrade, za katere so se pridobili sponzorji.  
Marko Bolka – razpis je zelo dobro pripravljen, predvsem v točki, kako so prenesene na 
Občino avtorske pravice. Županu in Blažu Kapleniku je dal nasvet, da se točno pozanimata 
kako je z avtorskimi pravicami in njihovo neorganizirano objavo in da se s tem preneha, če 
ne bo moral dati na obravnavo korak višje.   
V nadaljevanju je predlagal, da občinski svetniki in svetnice glasujejo o tem, kdo je za 
namestitev fizičnih ovir umirjanja prometa - ležečih policajev pred šolami in vrtci. Zanima ga 
mnenje vsakega posameznika. 
Župan Franc Čebulj je dejal, da se na današnji seji o tem ne bo glasovalo.  
 
Franci Sirc – je mnenja, da župan mora dano pobudo svetnika dati na glasovanje. Dejal je, 
da imajo svetniki in svetnice odgovornosti do volivcev in če je kaj narobe, ponavadi vsak 
župan reče, da je občinski svet tako izglasoval.  
V zvezi s pobudami je vprašal, če se je Komunalo vprašalo o sortiranju odpadnih sveč na 
pokopališčih, kdaj bo uvedeno sortiranje, zakaj še ni in kdo odgovarja za to, da še ni 
uvedeno. Kot solastnik Komunale ima občina tudi nekaj besede o tem, kako naj delajo. 
Vprašal je, če se je ogledala zadeva na cesti v Apnu. Na znaku pred osnovno šolo luči ne 
utripajo in prosi za ureditev. Glede javnosti na sejah občinskega sveta je dejal, da je prav, da 
ljudje pridejo na sejo sveta, da vidijo, kaj se dogaja, o čem se razpravlja in kdo o čem 
razpravlja in glasuje.   
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je Komunala obljubila pisno obrazložitev glede sveč, ki 
pa ga še nismo prejeli.   
 
Silva Dolinar –  je vprašala glede volitev v vaške odbore po vaških skupnostih po novem 
sprejetem Statutu, ki se izvedejo v roku šestih mesecev po nastopu mandata občinskega 
sveta. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da bodo datum, kraj in ura zborov občanov objavljeni v 
Novicah izpod Krvavca. Do začetka aprila naj bi bili vsi zbori občanov izvedeni.  
 
Ana Remškar – je osebno proti ukinjanju kranjske porodnišnice in je dala pobudo, da bi tudi 
Občina nekaj storila za to, na primer zbiranje podpisov ali da bi župan dal izjavo, da se ne 
strinja z zapiranjem kranjske porodnišnice.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da so se na to temo že pred dvema mesecema srečali 
župani šestih bivših kranjskih občin, kjer so se dogovorili za enovit nastop županov z občani 
proti zaprtju kranjske porodnišnice. Žal do skupnega nastopa, kjer bi Ljubljani jasno povedali, 
da porodnišnice ne damo, ni prišlo. Zagotovil je, da bo pozval vse gorenjske župane, 
podžupane, poslance, predsednike strank, da se na skupnem sestanku dogovorijo za 
skupen nastop in skupno izjavo. Upa, da se bo na ta način kranjska porodnišnica obdržala. 
 
Janez Korbar – je vprašal o gradbenih delih Kmetijske zadruge Cerklje, če je to urejeno z 
nekim celovitim  ureditvenim načrtom in če so izdana lokacijska oz. gradbena dovoljenja in 
plačani komunalni prispevki za nove objekte. 
Zdravko Kastelic je odgovoril, da ima Kmetijska zadruga gradbeno dovoljenje za trgovino in 
za rušitev dela skladišča. Nima pa gradbenega dovoljenja za ureditev platoja, na katerem 
sedaj ureja skladišče, tudi nima gradbenega dovoljenja za postavljeno drsno ograjo na 
južnem delu zemljišča. Za nasipanje brežine v varovalnem pasu državne ceste ne ve, če je 
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pridobljeno soglasje Direkcije. Zadruga za večino aktivnosti, ki jih izvaja v zadnjem času 
nima ustrezne dokumentacije. Na to so bili opozorjeni tako zadruga kot inšpekcije, ki pa niso 
bile kaj dosti učinkovite. To območje urejajo prostorsko ureditveni pogoji. V pripravi je 
urbanistični načrt za Cerklje, Dvorje in Grad, v katerem bodo točno določene dejavnosti in 
kakšni objekti se bodo gradili na tem območju.      
Janez Korbar je dodal, da so bile Cerklje v lanskem letu razglašene za najlepši kraj oz. 
najlepše manjše mesto. Meni, da je v tem delu Cerkelj še kar nekaj zadev, na primer 
področje bivše mehanične delavnice, ki občini niso ravno v ponos. Meni, da gre v primeru 
zadruge za črno gradnjo in da je treba v to poseči z vsemi možnimi sredstvi, tudi z 
inšpekcijami.    
 
Jaka Ciperle – podpira predlog župana za enovit nastop županov za porodnišnico. Strinja se 
tudi s pobudo svetnika Bolka, da naj bi bili svetniki in svetnice obveščeni o tem, kako 
potekajo določene investicije. Kot predstavniki določene skupine ljudi, ki sprašujejo svetnike 
o projektih, je zaželeno, da bi bili o tem seznanjeni, da lahko podajo odgovore. Na ta način 
se lahko pokaže tudi sodelovanje občinskih svetnikov in občinske uprave.   
Podal je pobudo, da se v Zalogu preveri javna razsvetljava, ki da gori celo noč, kot ga je 
obvestila družina Kožar.  
S kolegi svetniki so predsedniku mandatne komisije podali pisni zahtevek za obrazložitev 
določenih zadev. Sam je tudi na prejšnji seji prosil za podatke o stopnji izobrazbe kandidatov 
za nadzorni odbor in podatke za vrtec. Zanima ga kako je z odgovori na ta vprašanja.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da se bodo njegove pobude upoštevale. Glede pisnega 
zahtevka predsedniku mandatne komisije je dejal, da je bilo obrazloženo, da so se mandati 
delili tudi na osnovi volilnih rezultatov po procentih.  
 
Blaž Kaplenik – je vprašal, če so bili opozorjeni lastniki objektov v Pšenični Polici in Vašci, ki 
s svojim slabim stanjem ogrožata mimoidoče. Povedal je, da je na cesti letališče-Vašca, na 
odseku od kozolca do table Vašca izredno poškodovana bankina in je predlagal, da se 
vpadnica v Vašco razširi. Kolega svetnika Bolka je vprašal, kakšno zvezo ima s prej 
omenjenimi avtorskimi pravicami.  
 
Franci Sirc – je dejal, da zbiranje podpisov proti zaprtju porodnišnice v Kranju ni podiranje 
koncepta oz. zgrešen pristop in da bi morali k temu vsi pristopiti in to pozdraviti. Gorenjski 
župani do sedaj niso dejali nobene javne izjave o kranjski porodnišnici. Meni, da je 
pomembno, da stopijo skupaj vsi, ne glede ali je to župan, podžupan ali kdo drug.  
Glede ceste v Adergasu je povedal, da pričakuje ogled in vsaj zasmolitev razpok.  
 
Ana Remškar – se strinja, da se preverijo dela Kmetijske zadruge, če se izvajajo v skladu s 
PUP-i. Vprašala je, če ima nadstrešek ob novi hiši za Petrovčevo domačijo dovoljenje za 
postavitev ali je to črna gradnja. Meni, da tak objekt ne spada v ta prostor.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je bilo lastniku dano soglasje za ta objekt ob nakupu 
Petrovčeve domačije. Vpliva na izgled objekta pa Občina ni imela.  
 
Marko Bolka – je odgovoril Kapleniku, da lahko v zvezi z avtorskimi pravicami pridobi pisne 
izjave vpletenih. Avtorske pravice so zmotile predvsem župana. Ponovno je podal apel g. 
Zevniku.  
Miha Zevnik je odgovoril, da se je o predlogu glasovalo. Svetnik ima pravico predlagati svoj 
predlog, večina pa odloči.      
Župan Franc Čebulj je dodal, da je bilo glasovanje opravljeno in ne bo ponovnega 
glasovanja. Volilni rezultat je samo eden od kriterijev. Politična odločitev večine je bila taka, 
kot je bila sprejeta. Zaključil je razpravo na to temo.  
 
Franci Sirc – je dodal, da članka o umetnem zasneževanju ne smemo ignorirati, saj se je pod 
članek podpisala Lučka Kajfež Bogataj, nobelova nagrajenka. Predlagal je, da Občina 
pripravi okroglo mizo in povabi vse akterje. Občanom ni vseeno, kakšno vodo pijejo. Vprašal 
je, če se lahko zagotovi prostor za izvedbo okrogle mize.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da bomo zagotovili bolj kvalitetno vodo z izgradnjo 
krvavškega sistema, za katerega moramo pridobiti kohezijska sredstva. Predlagal je, da se 
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svetniki dogovorijo o organiziranju okrogle mize. Za izvedbo okrogle mize je na razpolago 
sejna soba.   
 
 
Ad 9. 
Poročilo župana 
Župan je pod to točko poročal o glavnih aktivnostih, ki se bodo pričele izvajati na osnovi 
sprejetega proračuna: 

- prioritetna aktivnost je izgradnja doma starostnikov, najprej prenos zemljišč za 
izgradnjo in priprava vse ostale dokumentacije.  

- v roku enega tedna pričakujemo izdajo gradbenega dovoljenja za kanalizacijo za 
Lahovče, od Vrhovnika do občinske meje s Komendo. Pričakuje se, da bo tudi 
Občina Komenda v sklopu tega pridobila gradbeno dovoljenje, ker je tudi v okviru 
javnega razpisa za strukturna sredstva, ki so še na razpolago. Ko bo izdan sklep 
Ministrstva za lokalno samoupravo se lahko izvede javni razpis za izvedbo 
kanalizacije Lahovče-Nasovče, Spodnji Brnik-Vopovlje-Lahovče, Spodnji Brnik zahod, 
Dvorje jug, Komenda do občine. 

- prizadevanje za čim prejšnjo pridobitev gradbenega dovoljenja za Krvavški sistem. 
Vloga za izdajo gradbenega dovoljenja je vložena na Ministrstvu za okolje in prostor, 
ker je to projekt petih občin. 

- poročal je o oddaji javnega naročila za projektno dokumentacijo rekonstrukcije ceste 
Cerklje-Grad-spodnja postaja žičnice Krvavec. Najugodnejši ponudnik v prvem krogu 
je bilo podjetje Appia.   

 
Župan Franc Čebulj je zaključil sejo občinskega sveta.  
 
Seja je bila končana ob 18.45 uri. 
 
Zapisala:       Sejo občinskega sveta 
Jana Jenko       je vodil župan 
        FRANC ČEBULJ, l.r.  


